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Abstract (en)
[origin: WO8403659A1] A method of providing a door or lid with a microcellular polyurethane gasket (30) moulded in situ on the article (23) to
provide a seal between the door and a surface (32). The gasket is formed by reaction injection moulding. The gasket is made integral with the door
by chemical bonding or mechanical interlocking. A particular use is to provide a seal between a refrigerator or freezer cabinet and the door.

Abstract (fr)
Procédé permettant de munir une porte ou couvercle d'un joint d'étanchéité en polyuréthane microcellulaire (30) moulé in situ sur l'article (23) dans
le but d'obtenir un joint d'étanchéité entre la porte et une surface (32). Le joint d'étanchéité est formé par moulage par injection à réaction. Le joint
d'étanchéité devient solidaire de la porte par liaison chimique ou verrouillage mécanique. Une application particulière consiste à placer un tel joint
d'étanchéité entre l'enceinte d'un réfrigérateur ou d'un congélateur et sa porte.
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